

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix – Travail – Patrie

UNIVERSITE DE DSCHANG
RECTORAT

Secrétariat Général

SERVICE DE L'INFORMATION ET DES CONFERENCES



REPUBLIC OF CAMEROON
Peace – Work – Fatherland

UNIVERSITY OF DSCHANG
CHANCELLERY

The Registrar's Office

SERVICE FOR INFORMATION AND CONFERENCES

BP 96, Dschang (Cameroun) – Tél. /Fax (237) 33 45 13 81 – Website: <http://www.univ-dschang.org> – E-mail: udsrectorat@univ-dschang.org

N° **913** / **00574** /UDs/R/SG/SIC

Dschang, le **04 FEB 2020**

COMMUNIQUÉ

Relatif à la conférence André Marie TALLA

Le Recteur de l'Université de Dschang informe la Communauté Universitaire que l'artiste musicien **André Marie TALLA** donnera une conférence à l'Université de Dschang sur le thème: "*L'Africain et le développement de son continent: le cas du Cameroun*", le **Vendredi 14 février 2020 à 10 heures précises à l'Amphithéâtre 1000 (salle des Conférences)**.

Il compte sur la présence massive de toute la Communauté Universitaire./-

ANNOUNCEMENT

Related to the Conference presented by André Marie TALLA

The Vice-Chancellor of the University of Dschang informs the University Community that the musician **André Marie TALLA** will hold a conference at the University of Dschang under the theme "*The African and the development of his continent: the case of Cameroon*" on **Friday ,14th of February 2020 at 10:00am at the Amphitheatre 1000 (Conference Center)**.

He counts on the massive participation of all the members of the University community./-

Copies:

- VC
- DVCx3
- R
- TA
- Directorates/ Schools
- SIC/ Campus Radio
- Billboard

